

Normbedrag sociaal minimum

Per 1 juli 2025



Normbedrag sociaal minimum

Per 1 juli 2025

Burgerlijke staat	Leeftijd	Bijstandsnorm		Normbedrag					
		100%		120%		125%		130%	
		Incl vt	Excl vt	Incl vt	Excl vt	Incl vt	Excl vt	Incl vt	Excl vt
Gehuwd en samenwonend	Jonger dan 21 jaar	€ 675,96	€ 642,16	€ 811,15	€ 770,59	€ 844,95	€ 802,70	€ 878,75	€ 834,81
	Tussen de 21 jaar en pensioen leeftijd	€ 1.955,80	€ 1.858,01	€ 2.346,96	€ 2.229,61	€ 2.444,75	€ 2.322,51	€ 2.542,54	€ 2.415,41
	Vanaf pensioen leeftijd	€ 2.094,98	€ 1.990,23	€ 2.513,98	€ 2.388,28	€ 2.618,73	€ 2.487,79	€ 2.723,47	€ 2.587,30
Alleenstaande of alleenstaand ouder	Jonger dan 21 jaar	€ 337,98	€ 321,08	€ 405,58	€ 385,30	€ 422,48	€ 401,35	€ 439,37	€ 417,41
	Tussen de 21 jaar en pensioen leeftijd	€ 1.369,06	€ 1.300,61	€ 1.642,87	€ 1.560,73	€ 1.711,33	€ 1.625,76	€ 1.779,78	€ 1.690,79
	Vanaf pensioen leeftijd	€ 1.530,21	€ 1.453,70	€ 1.836,25	€ 1.744,44	€ 1.912,76	€ 1.817,12	€ 1.989,27	€ 1.889,81
Alleenstaande of alleenstaand ouder in verzorgings- of verpleeghuis		€ 433,49	€ 411,82	€ 520,19	€ 494,18	€ 541,86	€ 514,77	€ 563,54	€ 535,36

vt = Vakantietoeslag

Wij kijken naar je inkomen van de maand die voorafgaat aan de maand van de aanvraag. Vraag je in augustus aan, dan kijken wij naar je inkomen van juli.

Vermogensgrenzen

Burgerlijke staat	Bedrag
Alleenstaand	€ 7.700,00
Alleenstaand ouder	€ 15.540,00
Gehuwd/samenwonend	€ 15.540,00

